韩国超值 6天游

6 Days Korea Value Tour



行程亮点 Tour Highlights:

- ★百年历史之朝鲜第一正宫【景福宫】Gyeongbok Palace;
- ★原高丽王朝的丽宫,现为韩国总统官邸【青瓦台】The Blue House:
- ★游览美轮美奂【南怡岛】【雪岳山国立公园】Nami Island, Soraksan National Park;
- ★探索南北朝分界【三八线】远望神秘国度北朝鲜 The border line of South Korea & North Korea- the 38th parallel
- ★时尚聚集地【东大门市场】Dongdaemun Market

特别赠送以下景点,价值新币 380.00 每人,Special Value Plus worth SGD380.00 per person

三八线(不进洞)+ 战争纪念馆+ 乱打秀 The 38th Parallel + The War Memorial of Korea + Nanta Show

小费已含在团费内,Tipping is included in the tour fare.

(Chinese Speaking Guide only)

Day 1 抵达首尔 Arrive Seoul

抵达首尔仁川国际机场后,导游在机场 1 号楼抵达大厅 12 号门内侧举牌接机。(韩国酒店 3PM 之后可办理入住)Arrive at Incheon international airport . Your tour guide will be waiting at airport T1, gate 12. You will be transferred to the hotel and check in. (Hotel check in time: after 3pm)

Hotel: Hotel Lart City & Park or similar

Day 2 首尔 – 江原道 Seoul – Gangwon-do

早餐后前往江原道,途中游览湖光山色美轮美奂的【南怡岛】。乘船登岛,电视剧《冬季恋歌》的男女主人公俊相和有真就曾幸福地徜徉于这里的白桦林之间。

随后前往游览【雪岳山国家公园】,雪岳山是韩国东部之一山峰,

位于江原道,为知名旅游景点也称雪山、雪峰山,每年早

早就下雪,又存留很长时间,连岩石都是雪白色,故称为雪岳。参观【神兴寺】。最后前往位于大明度假村里的【AquaWorld】(含门票+自由券),水质十分洁净,AquaWorld

不仅具备健康温泉设施更有娱乐设施,地中海风情式的建筑,内有冲澡和全身按摩等可以消除疲惫的健身空间和各式滑水道及泳池的休闲娱乐空间。室外有露天温泉汤,可俯看周围的景色(请自备泳衣泳裤)。B/L/D

Morning, proceed to 【Nami Island】 which was the shooting scenes of famous Korea drama "Winter Sonata". You will enjoy the the beautiful scens on boat at this man made lake. Next, proceed to 【Seoraksan National Park】. Visit 【Sinheungsa Temple 】 , is located in Seoraksan National Park, is a head temple of the Jogye Order of Korean Buddhism. After that,

proceed to \ Daemyung Resort Aqua World \ . Enjoy the natural hot spring at Resort. (please bring your own swimming wears)

Hotel: 大明度假村或同級 Daemyung Resort or similar

Day 3 江道源 – 首尔 Gyeongju-do – Seoul 早餐后,前往【韩国民俗村-大長今拍攝基地】它再現朝

鮮半島 500 多

年前李朝时期的人文景观和地域风情。后前往游览六百年 历史的朝鲜时代第一正宫【景福宫】, 景福宫是李氏王朝 (1392-1910)的正宫。接着外观【青瓦

台】原是高丽王朝的离宫,1426

年朝鲜王朝建都汉城(首尔)后,把它做为景福宫后园。 青瓦台主楼现为韩国总统官邸。参观韩国国家最高级别博 物馆【战争博物馆】。随

后游览【华城行宫】。华城行宫是正祖在出驾显隆园时临 时居住过的宫阙,规模比任何行宫都雄伟壮大,用途广 泛, 甚至被称作景福宫的副宫。之后观看世界著名【乱打 秀】1997年10月初开始,它引起了观众们的热烈反应, 如今已经突破了在韩国演出历史上最多票房纪录,成为游 B/L/D 客来韩国必看节目。

Morning, proceed to 【Korean Folk Village】, introduces traditional culture from the late Joseon period to both local and international visitors through cultural classes experience, shaman faith, seasonal costume and others. After that visit 【Gyeongbokgung Palace】, was the main royal palace of the Joseon dynasty. Next, view [The Blue House] , is the executive office and official residence of the South Korean head of state, the President of the Republic of Korea.

【Hwaseong Palace】. After that, enjoy the 【Nanta Show】. Touted as a 'must see' performance, the NANTA show is an award-winning live show that tells an entertaining story, set in a kitchen.

Continue, visit [The War Memorial of Korea] and

Hotel: Hotel Lart City & Park or similar



首尔 Seoul Day 4

早餐后,参观【特丽爱

影像馆】它号称韩国最大最好的

3D 美术馆。里边陈列的作品利用错视技术将二维的图画呈现 出三维的效果,每幅画都栩栩如生。随后参观【人参专卖 店】,【彩妆店】后前往参观【紫菜博物馆】和【韩国传统服 装体验】。前往参观【三八线】,是南北朝鲜的分界线,可以 远望神秘的国度 - 北朝鲜。之后带您前往

【明洞】自由购物。它是韩国代表性的购物街。 B/L/D Morning, visit 【Trickeye 3D Muesem】. After that, visit "Ginseng Shop" and "Cosmetic Shop". Next visit \[\bigcirc Seaweed \] Museum and 【Korean Traditional Costume 】. Continue proceed to 【The 38th Parallel 】, The 38th parallel north formed the border between North and South Korea prior to the Korean War. Free shopping at the Fashion Street –

【Myeongdong Shopping Street】.

Hotel: Hotel Lart City & Park or similar

首尔 Seoul

早餐后参观游览【南山韩屋村】。位于韩国首尔中区笔洞, 是该区一带唯一一座以韩屋为主要建筑是村庄。前往【东 大门市场】自由购物。随后前往参观【清溪川】,清溪川自 仁王山为起点向东穿过韩国首尔市中心的人工河流。清溪 川为汉江第二大支流,在城东区的沙斤洞、松亭洞、圣水 洞与第一大支流中浪川汇流后进入汉江。之后参观【护肝 宝店】【紫水晶店】【免税店】【土特产店】。 B/L/D

Morning, visit [Namsangol Hanok Village], is a Korean village located in the area of Pil-dong neighborhood in Jung-gu, a central district of Seoul, where hanok or Korean traditional houses have been restored to preserve the original atmosphere of the area. Next to 【Dongdaemun Market】. Next, visit 【Cheonggyecheon】, is a 10.9-km-long (6.8 mi), modern public recreation space in downtown Seoul. It has become popular among residents and tourists. After that visit "Korea Liver Pro Shop" "Amethyst Shop" "Duty Free Shop" and "Local Products Shop".

Hotel: Hotel Lart City & Park or similar

Day 6 离开首尔 Depart Seoul

早餐后从酒店出发送往仁川机场(免费送机场大巴时间为 24 小时),结束韩国6日游。

Morning, transfer to airport for your flight back home. (24 hours free airport transfer)

Dates of Arrival (IN/OUT Seoul Incheon):

2020

Jan. 14 / Feb. 18 / Mar. 3,10,17,24

Apr. 7,14,21,28 / May. 5,12,19,26 / Jun. 02,09,16,23,30

Jul. 07,14,21 / Aug. 11,18,25 / Sep. 01,08,15,22

Oct. 06,13,20,27 / Nov. 03,10,17,24 /Dec. 01,08,15,22

2021

3D

Jan. 12 / Feb. 23

团队条款: Term & Conditions:

Child without bed under 12 year old not included breakfast, please check with hotel front desk for breakfast price.

2. 此团適用於新加坡、马来西亚國籍华侨參團,全程中文導遊,恕 不設英文翻譯;

Tours are valid to Chinese who holding Singapore or Malaysia passport.

3. 包含部分购物行程,客人报名后則說明接受相关安排並不得以任 且所有費用不再退回;

Tour itinerary included some shopping program, it is compulsory to follow the program throughout the journey. If guest refuse to visit the shops or leave the tour in half way, guest will be requested to pay SGD150.00 per person per day. The remaining tour fare will be no refunded.

4.保留根据实际情况适当調整行程及酒店的权利,請以实际走团确 认为准;

Tour sequence of itinerary is subject to change, please refer to final

before departure or you have to make you own arrangement to hotel. 6. 如果中文行程和英文翻译有出入,请以中文行程为准:

散客拼团 2-to-Go Sit in Coach Tour

Below Tour Fares are included tipping 以下价格包含小费

JAPAN / KOREA TOURS(Land only)

* Below prices are only valid for Chinese who holding Singapore and Malaysia passport. 报价只适用于持有新加坡、马来西亚护照的华人。

Below tours only provide Chinese Speaking Guide, 以下行程只提供华语导游。

NHKE06	6D5N Korea Value Tour 6 天韩国超值游	Arrival Seoul Incheon Airport Free Transfer 24 hours
with Bed (2-12 Child without E SUP : SGD 588.	above): SGD 558.00 Child yrs old): SGD 628.00 Bed (2-12yrs old): SGD 558.00 SGL 00 extension: SGD 238.00 per room/night (2020 Arrival dates: Jan. 14 / Feb. 18 / Mar. 3 ,10 ,17 ,24 Apr. 7, 14, 21, 28 / May. 5, 12, 19, 26 Jun. 02, 09, 16, 23, 30 / Jul. 07,14,21 / Aug. 11,18,25 Sep. 01, 08, 15, 22 / Oct. 06, 13, 20, 27 Nov. 03, 10, 17, 24 /Dec. 01, 08, 15, 22 2021 Arrival dates: Jan. 12 / Feb. 23

Important Note:

The above arrival dates are subject to final group size and confirmation, please double check with us before you issue air tickets.

Term & Conditions:

- 1- Tour fare excluded: international / domestic air tickets and taxes. Individual travel insurance, visa fee etc personal expenses. excluded all additional charges due to flight delay or any other personal reasons.
- 2- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour & hotel will be cancelled and penalty surcharge of \$\$210/pax/day.
- 3- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- 4- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.

Click here to Submit Enquiry

(JT - 03/01/2020)